



Referat af bestyrelsesmøde

Den 1. august 2017 kl. 17.00 i formandens have

Deltagere: Gert Meyer Madsen, Flemming Hansen, Bente Clausen, Lars Agergaard, Brian Molsing, Bjarne Voigt Hansen og Bjarne Tolstrup

1. Opfølgning på seneste bestyrelsesmøde

Punkterne gennemgås af ansvarlige ifølge revideret to do list som bestyrelsen kan se på www.onedrive.com

Referat:

Gennemgået

2. Formandens orientering og punkter til drøftelse

- a. Prøvedlemskab, hvor mange gange kan man have et prøvedlemskab
- b. Øl- og vandautomat, hvordan sikre vi driftssikkerhed
- c. Proshop, er vi tilfreds med lejeaftalen
- d. Pro træner 2018, kan vi beholde Thomas
- e. Filmoptagelse ifm. "Golf og go 'nat konceptet". Hvem kan tale med fotografen den dag der er Pro-Am.
- f. Orientering om møde med Halsted Kloster i juni 2017
- g. Begynderudvalget – forankring i bestyrelsen.
- h. Brian Molsing har installeret app'en GLFR fra www.ingeniumgolf.com som leverer service til spillere før, under og efter golfunden. Brian vil orientere om anvendeligheden og vi drøfter mulighederne i app'en.
- i. Forebyggelse af tyveri
- j. Greenfee gæster fra Femern
- k. Sekretariatet udvides

Referat:

Ad a) Antallet af prøvedlemskaber vurderes for nybegyndere fra sag til sag og afgørelserne tillægges begynderudvalgsformanden (se punkt g), idet der kan være gode grunde til at man ikke har fået afsluttet med prøver etc. Vi er grundlæggende interesseret i at få så mange nye medlemmer som muligt.

Ad b) Hvis det ikke fungerer nu må vi prøve at få leverandør som kan præstere et produkt som ikke har nedbrud. Restauratøren bedes om at undersøge hvilke vilkår vi kan få ved andre depoter, herunder flaskepris i relation til lokalt køb til egen automat.



Ad c) Bestyrelsen vil fremadrettet have større leje og betaling for sekretariatets arbejde i pro-shoppen, og der forhandles med kommende pro/nuværende lejer.

Ad d) Evaluering af deltagelse i Pro-ens træningssessioner fremlægges på næste bestyrelsesmøde - formanden laver udkast til nye regler. Brian og Bjarne afholder møde med Ulrik Murel på efterskolen for samarbejde om pro asap.

Ad e) Bente Clausen er vært for fotografen under Pro-Am.

Ad f) Bente Clausen har indsendt en klage til skat på vegne af Halsted Kloster. Vi efterlyste lejekontrakt for klubhuset hvilket blev leveret af klosteret – dog ikke i underskrevet version. På mødet blev drøftet opvarmning og klubben får en god aftale som lyder på en fast månedlig betaling på kr. 3.500 uanset forbrug.

Ejendomsskatten er steget fra kr. 66.000 til kr. 91.000, og det undersøges nærmere om det er de korrekte arealer som indgår i beregningen.

Ad g) Kopytko, Freksen og Møllenbach udgør begynderudvalget. Der skal være en fast kontaktperson til bestyrelsen og Brian Molsing tager opgaven. Opgaverne ændres ikke i praksis, det er nu blot præciseret at det er Brian Molsing fra bestyrelsen sammen med begynderudvalget der sætter hold til diverse opgaver i forhold til begyndere, og træffer afgørelser på bestyrelsens vegne.

Ad h) Det er en App, der blandt andet måler afstande, registrerer score mv. Den er langsom i forhold til scoren, og bestyrelsen vil ikke anvende den pågældende app i forhold til klubben. Man kan bruge den privat og downloade den hvis man som medlem kan se en funktionalitet i appen.

Ad i) Greenfee gæster har været udsat for tyveri – vi opsætter nu skilt om tøm bilen før tyven gør det.

Ad j) 50 gæster fra Femern den 20. september – banen er reserveret. Der ligger en god indtjening i en sådan gruppe, og formanden forhandler en samlet pris.

Ad k) Formanden er i dialog med flere medlemmer til sekretariatet – det er positivt med medlemmenes gode opbakning.

3. Status på banen

Baneudvalgsformanden giver status for banens vedligehold og bemanning. Der gives ligeledes status for maskinparken.

Referat

1. Der er enighed om at opsættes en speciel kop til pins på T-steder – pris 5.500 + moms.
2. Orientering om arbejdssituation for greenkeeper.
3. T-sted på hul 18 renoveres efter sæson.
4. Der arbejdes aktivt med at skaffe jord til hul 3.
5. Skilte ved gangbro etableres i samarbejde med firmaet Friis



6. Kontrakter med medarbejdere drøftet
7. Drøftelse af vedligeholdelse af gravemaskine.

4. Budget og likviditet – Kassereren

Kassereren orienterer om budgetopfølgning, om aktuel likviditet og antallet af medlemmer.

Referat:

Alle prøvemedlemmer har meldt sig ind i klubben. Den 1. august har vi 375 aktive medlemmer, hvilket er fint i forhold til 2016 hvor vi havde 373. Der er et meget stabilt medlemstal over de seneste fire år, så vi formår at få nye medlemmer i forhold til naturlig afgang.

Der er fortsat god likviditet.

Der er enkelte sponsorer som ikke har betalt – der sendes endelig rykker inden beløbet afskrives.

Der vil være en skærpet opmærksomhed på Greenfee-gæster der ikke betaler, herunder at bruge reglen om at den manglende betaling opkræves hos moderklubben, som må klare det med sit medlem.

5. Matchudvalget, herunder Pro-Am og Par-match

Matchudvalgsformanden orienterer.

Referat:

Der har været en meget positiv udvikling af antallet af hold til ProAm 2017, der er nu ialt 24 hold og der holdes et klubhold i reserve. Der har været udfordringer med at få pro-er til alle hold, og p.t. mangler vi to pro-er.

Øvrige matcher er afviklet planmæssigt.

6. Sponsorudvalget

Sponsorudvalgsformanden orienterer, herunder orientering om manglende betalinger.

Referat:

Der blev givet en orientering om restanter. Der har været udfordring med at nå op på samme sponsorantal til pro-am 2017, og det kan blive nødvendigt at trække på matchens overskud for at tilvejebringe et tilfredsstillende præmieniveau. Alle sponsorbidrag modtages.

7. Orientering og eventuelt

Ansøgning til Lollandsfonden - ansøgningsfrist 1. september. Bjarne Voigt sender ansøgning på kr. 7.500 til begyndersæt til juniorer med mindre der er andre gode forslag.



Gavl mod vej renoveres – John Hansen har givet accept og har sat et hold bestående af Leif Henriksen, Jens Højer og John Rewers.

Der er enighed om at anskaffe industriopvaskemaskine – Lars Agergaard undersøger nærmere, så den kan etableres inden næste sæson.

Frivillighedsmatch - formændene er ansvarlige for tilbagemelding.

Næste møde: 19. september 2017 kl. 19.00

Referent

Bjarne Voigt Hansen